
Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
 

Dato: 2023.02.27 
Tidspunkt: 17-19 
Mødeleder: Tina Joensen 
Referent: Kristine Baltsersen 
 
 

Deltagere: Tina Joensen, Kristine Herløv Baltsersen, Maja Topp 
Nielsen, Sara Schnack, Pernille Jørgensen, Rikke Stenspil, , Lene 
Jensen, Christina Sander, Victoria Egelund Jensen, Michael Larsen, 
Marianne Folmer Nielsen 
 
Fraværende:  
Christina, Pernille, Rikke og Sara  
 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på 
beslutning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og 
hvordan? 

1. Godkendelse af 
dagsorden (B) og referat 
fra sidste møde 
 

Godkendt.  Michael 

2.  (D) Evaluering af 
nytårstaffel 

Spørge om festudvalget om de vil være med til at 

arrangere festerne, som skolebestyrelsen holder? 

Skal vi holder møder bestyrelsen alene, når der er 

arrangementer? 

Ref.  

Det gik rigtigt godt, men det gør vi ikke igen, det har 

været for stresset. Der manglet struktur og styring 

omkring arrangementer. Det var alt for la la. ….  

Kan man lave deltagerbetaling næste gang, så det 

ikke bliver en, for stor udgift fremadrettet.  

Bestyrelsen efterlyser engagement, når der skal 

holdes arrangementer for børn og forældre. Det vil 

være en rigtigt god ide at få lavet en forventnings-

afstemning, i forhold til hvad man ønsker at byde ind 

med, når man vælger at stille op til bestyrelsen 

fremadrettet. Få beskrevet hvad der forventes når 

man vælger at gå ind i bestyrelsesarbejdet for skolen.   

Bestyrelsen efterlyser om de kan komme på kursus, i 

hvad det vil sige at sidde i bestyrelse. Så de kan blive 

mere skarp på hvad der kan forventes af de forskellige 

medlemmer i bestyrelsen, samt blive bedre til at 

fortælle hvad der forventes, når man har valgt at sidde 

i en bestyrelse.  

Det vil være en rigtigt god ide at bestyrelsen deltager 

til forældremøderne og fortæller om 

bestyrelsesarbejdet, så de nye medlemmer ved hvad 

de går indtil.  

Der var deltagelse fra indskoling og nogle enkelte fra 

mellemtrinnet, der havde mindre søskende til festen.  

Victoria 



Det kunne være en god ide, at der blev lavet noget for 

de store børn i 5 og 6 kl. så de måske fremadrettet vil 

deltage.  

3.  (D) mobile box  Må vi dele mobile box nummeret på Aula, så fok kan 

overføre når de føler for det, er dette lovligt? 

Rykkes til næste gang.  

 

Victoria 

4.  (D) Evaluering af 
forældretilfredsheds-
undersøgelse. 

Se vedhæftede fil. 

Når man kigger på forældretilfredshedsundersøgelse, 

kan den ikke rigtigt bruges til noget, da den ikke viser 

et genrealt billede af hvilke forældre som har svaret. 

Der er kun 28 forældre som har besvaret, ud af de 63 

børn som er indskrevet på skolen.  

De kommentarer som er skrevet til undersøgelsen, 

kan man vælge at kigge nærmere på. 

bilag 1 og 2 med kommentarer fra undersøgelsen blev 

læst op af Tina  

Tina 

5. Trivsel på mellemtrinnet 
(D) 

Der er meget mistrivsel blandt børnene i 5-6 klasse på 

mellemtrinnet. Da de har haft meget udskiftning af 

lærere, fra da de gik i første klasse. Nogle børn er 

kede af at komme i skole.  

Da der er/ har været en del mistrivsel blandt børnene 

på mellemtrinnet, har skolen valgt at 6 kl. er for sig 

selv, så det kun er 5 og 4 kl. som er sammen.  Efter 

ønske fra forældrene, prøver skolen at dele børnene 

på de forskellige hold, så de ikke kommer sammen 

med deres søskende.    

Skoleleder fortæller at der er gjort meget for at skabe 

gode rammer for børnene, med mellemformer, som 

skolens AKT står for. Da der har været en længere 

periode med dårlig kultur i den nuværende 6 kl.  

Der opleves stadig en hård omgangstone, blandt 

børnene i 6 kl. selv om der har været sat en masse 

tiltag i gang, men det tager tid at få ændret en kultur 

blandet børnene.  

Der er bekymring for, at forældre på mellemtrinet har 

rykker deres børn, da de ikke trives.  

Skolen har lavet handleplan for trivselsmålingen sidste 

år. Der bliver igen i år med den nyligt afsluttede 

trivselsmåling, lavet en handleplan for at forbedre 

trivslen blandt børnene.  

mellem 

6.  Lærerseminar (B) Der er ikke nogle forældre som har meldt sig, udover 

de to fra bestyrelsen.  

Rikke 



Tina laver et nyt opslag og skriver ud på Aula, at det 

bliver på skolen, at alle børn skal passes. Hvis der 

ikke er nok som tilmelder sig til at hjælpe vil der blive 

sat vikar på. (Krulle bliver måske tilbage og hjælper) 

SFO holder åben, som den plejer.  

Bestyrelsen og Tina aftaler nærmere fredag d. 3-3. om 

hvordan dagen skal forløbe. 

7. Renovering (D) Rykkes til næste gang  Rikke 

8. (D) Lys og overvågning Rykkes til næste gang  Maja 

9. Fremlæggelse af 
budgettet (O) 

Gennem gang af budget.  Tina 

10. Hvilke konsekvenser har 
det for Rørby skole at 
brugsen lukker? (D) 

Rykkes til næste gang  Victoria 

11. Hvad er en 
skolebestyrelse? Skal der 
laves titler fx. 
Næstformand, sekretær, 
suppleant mm. (D) 

Rykkes til næste gang  Victoria 

12. Fælles punkt, Årshjul (D) Rykkes til næste gang’. Rikke 

13. Eventuelt (O) 
 

Næste møde er ??? alle 

 

 


